
Dragi sedmarji, 

upam, da ste prejšnji teden vsi pridno delali. Na moj mail se vas je s svojimi izdelki oglasilo bolj malo. Pohvala pa 

za tiste, ki ste se  Verjamem, da vas veliko že močno pogreša šolo in bi že zelo radi spet videli svoje prijatelje in 

se veselo podili po šolskih hodnikih, a zaenkrat še vedno nadaljujemo z delom tukaj. Glede na trenutne 

spremembe z epidemijo pa se nam mogoče le uspe srečati še pred koncem šolskega leta... Tudi ta teden v večini 

nadaljujemo z delom v učbeniku in delovnem zvezku, spodaj pa dodajam še nakaj spletnih naslovov, kjer boste 

vadili Past Continuous. Delo v zvezku poslikajte in pošljite na moj mail, v DZ pa ni potrebno. 

 

Ponovimo (naloga 3. v učb. na str. 65): 

 

PAST CONTINUOUS (preteklik) 

Slovnični čas PAST CONTINUOUS je preteklik, ki ga uporabimo takrat, ko želimo povedati, 

da je neko dejanje TRAJALO V PRETEKLOSTI; z njim poudarimo trajanje. Npr. včeraj sem 

pet ur bral knjigo – ker se mi to zdi res dosti časa za branje, želim poudariti to trajanje, 

zato to povem s Past Continuousom  I was reading a book for five hours yesterday. 

Če pa bi samo našteval, kaj vse sem počel včeraj, kako so si dogodki sledili v preteklosti, npr. zbudil sem 

se, si umil zobe, pojedel zajtrk in šel delat domačlo nalogo, potem pa bi te dogodke izrazil s Past 

Simplom  I woke up, brushed my teeth, had my breakfast and did my homework. V tem primeru pač 

ni potrebe po poudarjanju trajanja teh dejanj. 

 

Stavke tvorimo tako: 

(+) I  listening to music. was

     You  listening to music.                          WAS/WERE + glagol + -ing were

     He/She/It  listening to music. was

    We/You/They were listening to music.   

(-) I was not listening to music.                     (was not = wasn't) 

    You were not listening to music.               (were not = weren't) 

    He/She/It wasn't listening to music. 

    We/You/They weren't listening to music. 

(?) Was I listening to music?                   Was he/she/it listening to music? 

     Were you listening to music?             Were we/you/they listening to music?       



Torej, če se spomnite časa Present Continuous (sedanjik; dejanje se dogaja v tem trenutku) – preteklik 

Past Continuous mu je zelo podoben. Pri pretekliku samo zamenjate pomožni glagol biti v sedanji obliki 

AM/IS/ARE s pomožnim glagolom biti v pretekli obliki WAS/WERE. 

Present Continuous                                              Past Continuous 

I  watching TV.                                                  I  watching TV. am was

(v tem trenutku gledam TV)                                    (v preteklosti sem gledal TV in to je trajalo) 

 

 

 učb. str. 65, nal. 4A 

nal. 4A: V zvezek prepiši celo besedilo in daj glagole v oklepaju v pravilno obliko za Past Continuous. Ne 

pozabi: oblika glagola je WAS ali WERE + glagol + -ing 

 

 DZ, str. 42 cela 

            str. 43 cela 

 

 https://www.ego4u.com/en/cram-up/grammar/past-progressive/exercises?03 

     https://www.perfect-english-grammar.com/past-continuous-exercise-1.html 

     https://www.perfect-english-grammar.com/past-continuous-exercise-3.html 

     http://static.digischool.nl/en/grammatica/pastcont-vraag.htm 

     http://www.english-room.com/grammar/pastcontinuous_1.htm 
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